
Referat  Årsmøte  for  2012  
 
Sted: Viva Napoli Restaurant, Stjørdal  
Dato: 12. mars 2013 
 
Ca 30 av klubbens medlemmer var tilstede. 

1.  Godkjenning  av  inkalling  
Inkalling til årsmøtet ble godkjent. 
 

2.  Valg  av  dirigent  
Line Gulbrandsen ble valgt som dirigent. 
 

3.  Valg  av  referent  
Dag Jomar Mersland ble valgt som referent. 
 

4.  Årsmelding  2012  
Arne gikk gjennom årsmeldingen ift punktene under. 
 
 
1. Styrets sammensetning 
Ingen kommentarer 
 
2. Økonomi 
Ingen kommentarer 
 
3. Medlemmer 
Ingen kommentarer 
 
4. Instruktører 
Rettelse Dag Jomar instruerte barnepartiet på vårparten før August og Snorre tok over 
på høsten. 
 
5. Treningslokaler 
 
6. Treningstider 
 
7. Arrangement 
 
8. Visjoner 



 
Kommentar om eventuell omformulering av kortsiktig visjonsmål ift rekruttering og 
medlemstall.  
 
 
Årsmeldingen ble godkjent med nevnte kommentarer. 
 

5.  Regnskap  for  2012  
Uklart hva posten ”graderingsrefusjon” viser til. Dette skal undersøkes nærmer og se 
om det stemmer. 
 
Godkjent med nevnte kommentarer. 
 
I ettertid har denne posten blitt undersøkt, og “graderingsrefusjon” peker til refusjon 
av graderingsavgift i forhold til sortbeltegradering for Dag Jomar Mersland. 

6.  Budsjett  for  2013  
 
Kommentarer ang. bankkostnader. 
Vi undersøker disse kostnadene slik at vi kan gjøre rede for hvorfor kostnadene er 
som de her, og om vi har noen mulighet til å redusere disse. 
 
Godkjent med nevnte kommentarer. 

7.  Fastsettelse  av  kontigent  og  medlemsavgift  
 
Foreslått økning:  
Barn 200,- (økning fra 150,-) 
Ungdom/Voksne 250,- (økning fra 200,-) 
 
Foreslått på bakgrunn av sammenlikning med andre klubber og tidligere økninger.  
Vi har betydlige utgifter på treningslokale og ønsker å fortsette vår økte dekning av 
utgifter til instruktørene, konkurranseutøverne og deltakelse på aktiviteter for alle 
medlemmer.  
 
Argumentasjon for økningen ble forstått og diskutert imellom styret og enkelte 
medlemmer. 
 
Påpekt at årsak til økning og bruk av midler bør bli godt kommunisert til berørte av 
økningen. 
 
Det ble notert at økningen kan få betydning for familier med flere registrerte 
medlemmer i klubben, og at vi må vurdere vårt tilbud for disse. 
 
Økningen ble fastslått. 



 

8.  Eventuelle  innkomne  forslag  
Ingen inkomne forslag. 
 

9.  Valg  
 
Styrevalg 
Dag Jomar Mersland er på gjenvalg som nestleder og ble gjenvalgt. 
 
Line Gulbrandsen ble valgt som styremedlem. 
Aud-Eli har vært styremedlem i 2012 og stiller på gjenvalg, og ble gjenvalgt. 
 
Tre varamedlemmer fra i fjor: 
Snorre Fånes og August Grøntvedt ble gjenvalgt som varamedlemmer. 
Julie Lorentsen har vært ekstra varamedlem i 2012, men det ble ikke valgt å fortsette 
med et ekstra varamedlem i år. Julie er dermed ikke varamedlem i år. 
 
Valg av representanter til ting og møter 
Dette delegeres til det sittende styret. 
 
Valgkomité 
Line Gulbrandsen ble valgt som leder i valgkomitéen. 
Arve Forbord ble valgt som medlem. 
Christian Ovidt ble valgt som medlem 
Ingrid Forbord Platou ble valgt som vara. 

10.  Eventuelt  
 
Ulike kommunikasjonskanaler blir benyttet. Viktig at alle blir nådd. Dette tas til 
vurdering på fremtidig styremøte og rutiner blir gått gjennom. 
 
Kommentar til avsettelse av ekstra penger til gave i forhold til utførelse av vaskejobb. 
Dette ble avklart. 
 
Innspill i forhold til eventuelle muligheter for dugnadsarbeid som andre klubber 
benytter seg av. Argument om å øke dugnadsinnsats istedet for å øke treningsavgift. 
Klubben har lenge profilert seg som “dugnadsfri”, men skal ikke se bort ifra at 
dugnadsarbeid som bidrar til å sosialisere bade voksne og ungdom kan være positivt. 
Videre innspill blir tatt med videre til vudering i ettertid. 
 
Forslag til å bytte ut eller endre på møbelinventaret i treningslokalet, for eksempel 
sofaene. Dette er i utgangspunktet ikke klubbens ansvar, da vi leier lokale av Stjørdal 
Kickboxing Klubb (SKBK), men vi ønsker å ta dette videre med SKBK og høre om vi 
kan gjøre noen endringer her dersom det er hensiktsmessig. 
 



Ønske om en større vaskedugnad for å få rengjort ordentlige på enkelte deler av 
treningslokalet før sommeren. Under mattene ble nevnt som eksempel. Dette blir tatt 
med videre og vi ønsker eventuelt å gjøre dette sammen med SKBK. 
 
Forslag om å lage rutiner for å gjøre det enklere for medlemmer som ønsker å ”prøve 
seg” som hjelpeinstruktør en gang i blant, på en uforpliktende måte. Spennende 
forslag som vi kan ta videre. 
 
 
 
 
Møtet ble hevet. 


